
                                                                                                                          

                                        
 

 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 19 maart 2019, de Beijerd, 
16.00 uur 
 
 
Afwezig: Leendert 
 

Mededelingen bestuur: 

1) Situatie “rondom Hotel Nassau”, twee jaar geleden is de rijrichting rondom Hotel Nassau 

veranderd. Er zou nog met bewoners gesproken worden over de effecten. Vooral voor de 

Waterstraat zijn dit niet prettig. Bovendien is op het pleintje voor voormalig Villa Nova een 

P+R ontstaan. Naast foutief geplaatste verkeersborden (die uiteraard veranderd moeten 

worden) gaat de Gemeente voorstellen doen voor de overige zaken. 

2) Wethouder Quaars wil vergadering bijwonen, Piet zal hem vragen wat hij precies wil (zich 

voorstellen?over evenementen praten?of de vergadering integraal bijwonen?), hij is welkom 

op 16 april. Piet gaat dit regelen. 

3) Leo van de Berg (vz Breda Noord) wil uitleg geven over “werk aan de wijk”, Piet zal hem 

uitnodigen, wordt ergens in mei 2019 

4) Een jurist van de Gemeente heeft ontdekt dat Wijkraden in de huidige vorm (als vereniging 

of Stichting) niet ontvankelijk zijn bij formele protesten. Dit is onder de aandacht van Greetje 

Bos en wordt nader uitgezocht. 

5) Er komt een binnenstad visie! Wellicht dat onze ideeën over deze visie (die intussen weer 3 

jaar oud zijn en in de la van de Gemeente liggen) weer opgepoetst gaan worden 

6) De Gemeente is druk bezig met de toegang tot de binnenstad te regelen. De vraag is welke 

tijden, wie mag er binnen en vanaf welk punt gaan ze herkenning opstellen.(zie vragen 

onderin 

7) Aangezien er slechts nog uitsluitend reclame in de Postbus komt, gaan we deze opheffen. 

Het adres van de Wijkraad wordt voortaan het postadres van de secretaris. 

 

Sluitingstijden Jazz Festival  

Jazz Festival wil, in tegenstelling tot het gestelde in het evenementenbeleid op Kerkplein en 

Grote Markt doorgaan tot 24.00 uur i.p.v. 23.00 uur. College van B&W hebben Jazz gevraagd 

dit met bewoners te willen overleggen. Echter, er zijn vele partijen (Ondernemersfonds, 

Horeca, KHN) die op vele plekken uitbreiding willen, wat betekent dat bewoners altijd de 

“kop van jut” zijn als zij moeten beslissen. Aan Jazz is medegedeeld dat de Wijkraad zich 

houdt aan het gestelde in het evenementenbeleid. Indien zij het daar niet mee eens zijn, 
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kunnen ze dit in de ophanden zijnde evaluatie naar voren brengen. Voor dit jaar staan we toe 

dat het Jazz Festival overleg met omwonenden voert en daaruit samen met het College 

conclusies trekt. 

 

Valkenberg  

Piet en Nell hebben een aantal gesprekken gehad met de Fietsersbond over de situatie in het 

Valkenberg. Onlangs is daar een oudere dame aangereden, dit had tot resultaat dat ze 

daarna niet meer zelfstandig thuis kon wonen. Incidenten als deze zijn er meer. Niet alles 

wordt gemeld, dus de Gemeente heeft geen idee dat dit speelt. Samen met de Fietsersbond 

hebben we een plan gemaakt, dat inhoudt dat alle paden straks niet meer uitsluitend 

fietspaden (!)zullen zijn. We hopen dat de fietser zich dan te “gast” voelt in het park. 

Doorgaande fietsroutes zijn gemeengoed geworden in het park en moeilijk uit te bannen. 

Het park is echter ook een rustpunt voor veel bewoners en schichtig om je heen moeten 

kijken of je niet aangereden wordt kan niet de bedoeling zijn. Een voorstel volgt…. 

 

Verslag van gesprek met wethouder Quaars 

Een aantal wijkraden heeft een brief gezonden naar wethouder Quaars over de evaluatie van 

de evenementen die nu plaats vindt. Wij vinden dat er zaken zijn die inderdaad straks 

geëvalueerd kunnen worden, maar ook zaken die NU al aangepakt moeten worden omdat ze 

simpelweg in de evenementennota staan Een uitermate narrig gesprek heeft nu 

plaatsgevonden waarbij de wethouder heeft toegezegd onze brief binnenkort te gaan 

beantwoorden. Tevens hebben we ons ongenoegen geuit over de uitbreiding clubcultuur, die 

eerst nog eens besproken zou worden. Dit blijkt ijdele hoop te zijn, overigens hebben we tot 

nu toe weinig klachten hierover. 

 

Volleyballen op het Kasteelplein 

Aan de wethouder is tevens gevraagd waarom juist een (Beach)volleybal toernooi op het 

Kasteelplein moet worden gehouden. Een langdurig festijn met irritante speaker, die voor 

veel kabaal zorgt. Galders Meren, Belcrum Beach of Asterdplas lijkt meer voor de hand te 

liggen. In het evenementenakkoord staat juist dat we gaan kijken naar evenementen “die het 

historisch karakter” van de stad nodig hebben. Volgens de wethouder was hij niet de 

organisator (dat klopt, maar wel de vergunningverlener), maar heeft het Ondernemersfonds 

hiermee te maken. Afgesproken is dat de organisator een bijeenkomst voor de bewoners 

gaat houden (bijvoorbeeld in hotel Sutor) om voorlichting te geven over de omstandigheden 

waarin dit meerdaags toernooi gehouden gaat worden. Lichtpuntje is wel dat het aantal 

luidruchtige dagen voor Kasteelplein/Valkenberg van 22 naar 17 is gedaald. 

 

Bijeenkomst Wijkraden 

De ongeveer 20 wijk- en dorpsraden in Breda worden facilitair geholpen door een kerngroep. 

De trekker daarvan, Ad Brekoo, is onlangs opgestapt. Reden om EN afscheid van hem te 

nemen EN de wijk- en dorpsraden te vragen of de functionaliteit van de kerngroep nog oké 

is. Vele gele briefjes later zal de kerngroep hierover met een uitkomst komen. 

 

 

 



Stand van zaken themabijeenkomsten en bijeenkomst  VvE’s JF Kennedylaan  

Bewoners van de Poort van Breda maken zich zorgen over de luchtkwaliteit nu dagelijks 

zwart van de kozijnen kan worden gehaald (700 bussen per dag). Zij hebben de Wijkraad 

gevraagd om een ontmoeting te regelen met de Gemeente Breda. Wij hebben dit toegezegd 

en tevens meer VvE’s hierbij betrokken, zodat ook de totale ombouwing van de Oostflank 

weer eens besproken kan worden. 8 april, Avenue, VvE’s worden door Tonny uitgenodigd. De 

Gemeente zal aanwezig zijn en Jean-Paul Close van LocalAireas. 

 

Financiën, wie doet kascontrole?  

Nell en Egbert bieden zich aan om de kas te controleren. 

 

Aanvullingen wijkcontactpersonen en bestuursleden 

Aan het eind van dit jaar zal Piet Maanders aftreden als voorzitter, afgesproken is immers dat 

we dit 5 jaar doen en daarna een stapje opzij zetten. Piet blijft wel beschikbaar voor de 

Wijkraad. Aangezien er laatst 2 bestuursleden afscheid hebben genomen is het zaak voor een 

hele drukke Wijkraad als wij zijn om goed op orde te blijven. Eenieder wordt verzocht naar 

talenten voor de Wijkraad uit te kijken. Met mogelijke nieuwe bestuursleden wordt eerst 

gesproken om te zien in hoeverre ze tijd en zin hebben om deze taak te doen en of zij de 

statuten van de Wijkraad ondersteunen. 

 

Themabijeenkomsten 

De Wijkraad houdt geen openbare vergaderingen meer en mist daardoor het nodige contact 

met bewoners. Daarom gaan we diverse avonden organiseren, waarbij bewoners, politiek en 

pers uitgenodigd worden. Dit alles in de sfeer van de openbare vergaderingen. Egbert doet 

een voorstel voor een eerste bijeenkomst. Ideeën vanuit eenieder zijn welkom! 

 

Rondvraag 

Jack: Heeft vernomen dat de horeca vergunning is uitgebreid, dit leidt tot overlast omdat 

café s o.a. kennelijk boxen buiten mogen hangen. Piet neemt dit op met Gemeente Breda. 

Jack pakt de vraag van Naomi op om contact op te nemen over het convenant Veilig Uitgaan 

Jack en Piet gaan kennis maken met Hildegard Assies van City Marketing Breda 

Egbert: zijn er cijfers bekend van Betoverend Breda? (helaas niet) 

Nell: weten wij wat van het gekraakte pand in de Catharinastraat (dit is ontkennend 

beantwoord) 

 

Vergaderschema 2019 

 

Besloten of met gasten:  15 januari, 19 februari, 19 maart, 16 april, 21 mei, 18 juni, 16 

juli, 20 augustus, 17 september, 15 oktober, 19 november, 17 

december 

Themavergaderingen: nog te bepalen (zoals VvE’s JF Kennedylaan) 

In gesprek met de Wijkraad: nog te bepalen 

 



Bijlage bij de oorspronkelijke agenda: 

SVP graag nadenken over de volgende vragen:  

We zijn op stoom binnen het project ” Toegang Binnenstad”. 
Een van de discussiepunten is een mogelijke aanpassing van de tijdsvensters. 
Met name het avondvenster is onderwerp van discussie ivm het feit dat de binnenstad de afgelopen 
20 jaar flink “verkleurd’ is qua aanwezige functie. 
Dit sluit aan bij het advies dat wij krijgen van onze externe adviseur, die ons begeleidt bij de 
implementatie van dekenteken-camera’s. 
Hij geeft aan dat “om kentekencamera’s toe te mógen passen, er uniformiteit / eenduidigheid moet 
komen in de huidige diversiteit (lees: onduidelijkheid) aan tijdsvensters”. 
  
Dit leidt tot de volgende vragen die we aan de ondernemers willen voorleggen: 
  

1. Het tijdsvenster moet iedere dag hetzelfde zijn (van 7.00 uur– 11.00 uur). Dit is duidelijker 
voor iedereen (ja/ nee) 
  

2. Op zondag moeten we ook kunnen laden en lossen tussen 7.00 en 11.00 uur (ja / nee) 
a. Zo ja: waarom? 

b. Zo nee: waarom niet? 

  
3. Is er (nog) behoefte aan het avondvenster/ laden en lossen na winkeltijden? (ja/nee) 

a. Zo ja: waarom? 

b. Zo nee: waarom niet? 

  
4. Bij behoud van het avondvenster is het duidelijker als ook van “zeven (19u)  tot elf (23u) ” 

wordt aangehouden (ja/ nee) 
a. Zo ja: waarom? 

b. Zo nee: waarom niet? 

  
Willen jullie svp kritisch kijken en meedenken over deze vragen? 

Ik denk dat het er niet meer moeten zijn dan 4 of 5 ivm de  belasting van de ondernemers. 
  
Ik zie jullie reactie met belangstelling tegemoet. 
  
Gr. Joost 
  
  
  
Huidige venstertijden 

  Ochtend venster Avond venster 
  

Maandag 07.00 tot 11.00  17.00 – 19.00 

Dinsdag 07.00 tot 11.00  17.00 – 19.00 

Woensdag 07.00 tot 11.00  17.00 – 19.00 

Donderdag 
(e.a. koopavonden) 

07.00 tot 11.00  21.00 – 22.00 

Vrijdag 07.00 tot 11.00  17.00 – 19.00 

Zaterdag 09.00 tot 11.00  17.00 – 18.00 

Zondag x x 

  

 


